
 

 

Indkaldelse og referat af skolebestyrelsesmøde  

Lørdag den 29. september 2018 

 

Mødedato: lørdag den 29. september 2018 

Mødetid: 13.00 – 14.30 

 

Mødested: Bernstorff Slot 

Afbud fra: Malene, Diana, Axel og Ingrid 

Uden afbud:  

Referent: Kirsten 

 

Dagsordenspunkt Indhold b O D Besl 

1. 

Godkendelse af      

dagsorden/5 min 

Dagsorden godkendt uden bemærkninger     

2.  

Vedtagelse af  

Forretningsorden  

 

§ 1 stk. 5. streges. Forretningsorden revideres og vedtages 
endeligt den 29. 9. 
Revideringen er foretaget. Forretningsordenen er hermed 

godkendt af bestyrelsen og lægges på skoleporten. 

x   x 

3. Elevrådet/ 

10 min     

     

Referatet fra sidste elevrådsmøde er udsendt. 

Ledelsen deltager i år mere aktivt i elevrådsarbejdet. 

Elevrådet er pt meget optaget af at få de yngste elevers 

stemme med (0.-3. klasse) 

Elevrådet afholder temadag med dette punkt på dagsordenen 

samt med planlægning af trivselsdagen. Trivselsdagen ligger 

placeret primo februar. 

Sten, formand for skolebestyrelsen, vil gerne komme til et 

elevrådsmøde. 

x  x 
 

4.   

Fritidsinstitutionen 

orientering om:  

Renovering Dr. 

Louise/KB og andre 

relevante input 

/5 min 

 

Kasper orienterede om aflevering og besigtigelse af bygning 
på mandag, som så skulle være fri for svamp. KKFO’en 
forventer at flytte ind igen mandag efter efterårsferien. 

x x x  

5.  

På baggrund af 

forældrenes 

8. klasse har fået lov at sidde inde i frikvartererne under 

ansvar for anstændig behandling af lokaler. 

 x x x 



 

 

tilbagemelding i 8. 

klasse drøftelse og 

beslutning om 

udeordningen for 7. 

klasse skal fortsætter 

og hvis ja, hvornår 

denne ønskes 

iværksat 

7. klassernes evaluering er ikke kommet endnu. Tages op på 

næste møde. 

 

 

6. 

Hvordan kan 

skolebestyrelsen 

understøtte 

paradigmet fra 

børnehaveklasseleder

e i 0. klasse til lærere? 

Kirsten orienterede om skolens ønske om at få lærerkræfter i 
0. klasse i et samarbejde med pædagoger. I 
Folkeskoleloven/styrelsesvedtægten står der, at i 0. klasse 
skal der være en pædagoguddannet børnehaveklasseleder.  
Skolen er i dialog med områdechefen om at ansøge om at 
blive en forsøgsskole med en lærer og en pædagog i 0. 
klasse.  
Ønsket er på baggrund af kontinuiteten for børnene.  
Ledelsen beskriver den model, skolen ønsker til næste 
bestyrelsesmøde, så bestyrelsen kan drøfte og tage stilling til 
den. 

  x x 

7. 

Meddelelser: 

Han Henrik - Der er fundet skimmelsvamp i den nye bygning 

i ressourcecenterets lokale. Det skal afdækkes, om det skyldes 

en generel konstruktionsfejl, så hele taget skal af, eller om det 

er ”en enlig svale”. 

Der er vandskade på biblioteket. Halvdelen af biblioteket er 

lukket ned. 

Vi har ansøgt EAT om en kapacitetsforøgelse. Vi har ikke 

fået svar endnu. 

I forhold til trafikale forhold på Øster Farimagsgade er der sat 

penge af til at lysregulering bliver ændret, der bliver sat heller 

op med sensorer og supercykelstien kommer forbi ØF. 

Projektet bliver senest sat i gang efter nytår. 

Sten og Louise laver skriv med status om skolebestyrelsens 

arbejde færdig. 

Alle bestyrelsesmedlemmer opdaterer egen ”profil” på Intra. 

Kontaktforældremøde d. 23/10. 

Lonnie, som hjælper til på biblioteket, går på barsel. Vi har 

aftalt med Rasmus Thaarup, at han overtager Lonnies 

funktion. Derudover hjælper Dan, lærer, på biblioteket og en 

ungarbejder med at sætte bøger på plads. 

Helene søgte stillingen som souschef på Kildevældskolen og 

fik den. 

 
x x 

 



 

 

8.  

Evt. 

 

  x x 
 

 9. 

Evt. lukket punkt  

  

 

 

 

 

 

 

 

x x 
 

12. 

Punkter til 

kommende møder:  

Bestyrelsen bliver orienteret om de trafikale forhold og 

parkering løbende. 

 

Aula - afløseren for Intra tages op løbende. 

Orientering om det nye kommunikationssystem AULA – 

husk bilag 

 

Evaluering af udeordning for 7. klasse. 

 

Ledelse på ØF. Økonomien til januar afgør drømmescenariet. 

   
 

 


